
مشکل صادرات مکملها، قوانین دست و پا
گیر است

written by پگاه حبیبی | ۱۴۰۱/۰۱/۲۲

دکتر ناصر نقدی عضو هیاتمدیره سندیکای تولیدکنندگان مکملهای رژیمی غذایی ایران
در گفتوگو با مجله غذا و دارو عنوان کرد: یکی از مهمترین چالشهای موجود در صنایع
مکمل کشور موضوع صادرات است که میتواند در صورت برطرف شدن مشکلات، زمینهساز توسعه

توسعه صنایع مکمل در کشور باشد.

وی در این باره بیان کرد: یکی از راهکارهایی که میتوان برای مازاد افزایش تولید
مکملها در کشور و تعدد شرکتهای تولیدی در حوزه مکمل اندیشید، بازارهای صادراتی

است. زیرا اگر صادرات در این بخش رشد خوبی داشته باشد میتوانیم کمک شایان توجهی
هم در جهت بازسازی این صنعت انجام دهیم و هم زمینه را برای پایان یافتن مباحثی

مانند تخفیفهای کاذب فراهم کنیم.

دکتر نقدی مهمترین مشکل در مسیر راهیابی صنایع فرآوردههای مکمل کشور به بازارهای
جهانی را قوانین دست و پاگیر دانست و گفت:  اگر مشکلات در این حوزه برطرف شود و

مقررات صادرات به نوعی تدوین شود که بتوانیم در حداقل زمان ممکن این کار را
انجام دهیم، میتوانیم جایگاهخ خود را در بازارهای کشورهای همسایه بهدست آوریم.

این عضو هیاتمدیره سندیکای تولیدکنندگان مکملهای رژیمی غذایی ایران همچنین تاکید
کرد: مقررات و قوانین دست و پاگیر بیشترین چالش ما در حوزه صادرات هستند و آنچه
ما برای ورود مطلوب و موثر به بازارهای برونمرزی نیاز داریم حذف این قوانین دست
و پاگیر و بخشنامههای خلقالساعه است. در این زمینه اگر دستاندرکاران صادرات و
ضوابط مربوط به آن را به سندیکا و تولیدکنندگان مکمل واگذار کنند، صادرات به

کشورهای همسایه و منطقه رشد و ارزآوری مطلوبی را برای کشور خواهد داشت.
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